
Odgovori na vprašanja in pobude 18. redne seje Občinskega sveta 

 

Breda Oražem 

Kaj je bilo s strani Občine Ribnica storjenega glede odlagališča starega železja ob Merharjevi 

cesti? 

 

Odgovor:  

V zadnjem času občina ni vodila posebnih postopkov v zvezi z zadevo. MIR ni prejela 

formalne prijave v zvezi odlagališča starega železja ob Merharjevi cesti, in sledi kot je že 

pojasnjeno v odgovoru pred  cca enim letom. 

Dejstvo je, da je navedena problematika izključno v pristojnosti inšpekcije za okolje in 

tržnega inšpektorata, naša inšpekcija bi lahko v primeru ugotovljene kršitve skladno s ZUP 

odstopila pristojni inšpekciji, ki pa zadevo že obravnava?!  

 

Občina Ribnica preverja  pri republiškem inšpektorju za okolje v kateri fazi je postopek. Ko 

bomo dobile nove informacije, vas o tem obvestimo. 

 

 

Jože Levstek s sodelavci 

 

 

 


